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The infinite possibility 
of design is combined 
with the beauty of life
The in�nite possibility of design is combined with the beauty of life
Araocasa is active in the quartz industry with its unique process, stable 
quality and innovation in design. The natural design elements combined 
with high-quality product performance have become an ideal choice for interior 
design. We can also provide customized services for interior projects.

Araocasa 艾拉恺萨板材只需简单维护即可保持光亮如新。
使用肥皂水或温和的清洁剂即可轻松保持板材持久亮泽。

维护 & 保养

Araocasa艾拉恺萨以其独特工艺，稳定质量，
新颖设计，活跃于全球石英石行业。在产品设计上
创新突破，自然界元素、色调和纹理，结合高品质物理性能，
成为室内设计材料的理想选择。支持可定制要求，
打造时尚前卫的室内空间。

绿色环保 & 国际认证

Araocasa 艾拉恺萨在产品质量、安全和绿色环保方面的
承诺获得了全球性的认可。每块板材都经过严格检验，
以确保符合国际质量及标准。

设计的无限可能与生活之美相结合

我们的板材均可进行全面的保修，
给客户提供专业的客户服务和支持。

产品规格：3050*1440mm /3200*1600mm
产品厚度：20mm
产品表面: 抛光/混凝土/哑光/皮纹         

艾拉恺萨

提供设计解决方案

Araocasa 艾拉恺萨团队致力予建筑师、设计师，
提供配套解决方案，打造潮流设计作品。

Green Environmental 
& Certification

Araocasa surfaces require minimal maintenance to keep them look like new. 
Just cleaning with soap&water or mild detergent can keep long-lasting luster.

Our surface can be fully guaranteed,
Provide professional customer service and support to customers.

Total Solutions
Araocasa team is dedicated to architects and designers,
Provide supporting solutions to create trendy design works.

Low Maintenance

Araocasa's achievements in product quality, safety and green environmental.
The commitment has gained global recognition. Each surface is strictly inspected,
To ensure compliance with international quality and standards.



Orange River
7350 奥兰河谷

Tru�e
7230 松茸

Bianco River
1130 冰川河谷 

Marina
7030 玛琳娜

London Sky 
2203 伦敦天空

Keeping classic forever, it is an ideal choice for all kinds of 
commercial and residential projects.

保持经典永恒，是各类商业、住宅项目的理想之选。

Classic 经典系列

Beach White
1120 沙滩

Bianco Snow 
1109 冰雪

Dark Concrete
2204 水泥灰



Greco Venato 
7143  爱琴海云雾

Natural combines the spirit of nature with the higher performance 
of Araocasa, making the Natural E�ect collection the ideal materials 
for the interior design while delivering superior quality and durability.

自然系列以自然精美的纹理效果演绎天然石材的
生动表现力，结合Araocasa 艾拉恺萨板材的高品
质物理特性，使之成为室内设计材料的理想选择。

Natural Effect  自然系列

 

Aletsch Glacier 
7141  阿莱奇冰川

Atlas 
7043 阿特拉斯

Pietra Grey
7003  比亚特灰

 

Mariana
7313  马里亚纳

Grey Granite
7033 灰岩

Greco Sky
7044 爱琴海天空

Conerete
7011  水泥白



The design inspiration for the supernatural series comes from
the world's most beautiful natural stone, showcasing nature in 
the most perfect way. Adopting cutting-edge technology, the 
beauty of supernatural design details is fully displayed, making 
the space full of fashion and natural harmony and luxury.

超自然系列设计灵感源自世界上最美丽的天然石材，
以最完美的方式展现大自然。采用尖端技术，超自
然设计细节之美尽显，让空间充满时尚与自然和谐
奢华。

Natural Plus  超自然系列

Statuario Maximus 
5811  帝王乐章

Calacatta 
5831  卡拉卡塔

Calacatta Oro
5813 卡拉卡塔金

Statuario 
5812 斯塔图

George Black
5801  乔治王

George Grey
5803  乔治亚灰



Extracting the texture of natural luxury stones, the luxury stone
 series perfectly interprets the brilliant color, unique texture, and
 high hardness. Araocasa combines unique natural textures and 
colors, giving it unique and precious attributes. Adding a new 
texture to the expression of spatial design, making the expression 
e�ect of the space more artistic and showcasing the ultimate sense 
of luxury.

萃取天然奢石的纹理，奢石系列完美诠释了色泽
艳丽、纹理独特，硬度高。Araocasa艾拉恺萨将
独一无二的天然纹理与色彩的组合，让它具备了
特殊以及珍贵的属性。为空间设计表现增添了新
的质感，使空间的表达效果更具艺术感，尽显极
美奢华之感。

Luxury 奢石系列

Jada Lak 
6602 翡翠湖

Ti�any
6601 蒂凡尼蓝

Imperial Red
6603 皇家红

Panda White
6604 熊猫白

Bulgari
6605 宝格丽

Bulgari Gery
6606 宝格丽灰



Statuario Maximus
帝王乐章
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